

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Ռ. Լ. Շաքիբադյան. Ընդհանուր եզրային խնդիր բարձր կարգի էլիպտական օպերատորների համար եզրով անվերջ չափանի բազմաձևությունների վրա	3
Ջ. Ա. Սիդդիկի. Անվերջ դիֆերենցիալի ֆունկցիաների դասերի համարժեքության մասին	19
Ն. Կ. Կարապետյանց, Բ. Ս. Ռուբին. Կատորակային ինտեգրման օպերատորների մասին կշռով տարածություններում	31
Վ. Մ. Մարտիրոսյան. Վերջավոր կարգի ամբողջ ֆունկցիաների ընդհանուր դասերի պարամետրական ներկայացման Մ. Մ. Ջրբաշյանի թեորեմի նոր ապացույց	44

СОДЕРЖАНИЕ

<i>Р. Л. Шахбадян.</i> Общая красная задача для эллиптических операторов высокого порядка на бесконечномерных многообразиях с краем	3
<i>Дж. А. Сиддики.</i> Об эквивалентности классов бесконечно дифференцируемых функций	19
<i>Н. К. Карапетянц, Б. С. Рубин.</i> Об операторах дробного интегрирования в пространствах с весом	31
<i>В. М. Мартиросян.</i> Новое доказательство теоремы М. М. Джрбашяна о параметрическом представлении общих классов целых функций конечного порядка	44

CONTENTS

<i>R. L. Shakhbagtjan.</i> General boundary problem for elliptic operators of high order on the infinite dimensional manifolds with a 'boundary	3
<i>J. A. Siddiqi.</i> On the equivalence of classes of infinitely differentiable functions	19
<i>N. K. Karapetians, B. S. Rubin.</i> On the fractional integration operators in weight spaces	31
<i>V. M. Martirosian.</i> A new proof of the M. M. Djrbashian's theorem on the parametric representation for general classes of entire functions of finite order	44